

# Forretningsudvalgsmøde - Referat

onsdag d. 29. marts 2023 kl 19:30

Sted: Mødelokalet, Foreningernes Hus

Afbud fra Poul, Birgitte og Hans Oluf

## Referat af mødet d. 29 Marts

### 1) Generalforsamling - evaluering

Kommentarer fra bestyrelsen:

- Generelt et fint møde med et fint fremmøde.
- Vi vil næste år afprøve om det er en god ide at man kan forhåndstilmelde sig til mødet. Men man kan stadigvæk møde til mødet op uden forhånds tilmelding. Det vil give formentligt give et godt overblik over hvor mange der møder op.

### 2) Konstituerin - formand og kasser er valgt direkte på generalforsamlingen - hhv. Jørgen og Børge

- Steen og Daniel er stadigvæk tovholdere for hhv. byudvikling og trafikgruppen
- Hans Olaf fortsætter også med EBC og Birgitte gør det samme for grøngruppe. ( Birgitte skal dog lige spørges)

### 3) Mødeplan - torsdage, se det delte regneark

- 20 april
- 25 maj
- 22 juni
- 31 August
- 28 September
- 26 Oktober
- 16 November
- 11 Januar
- 8 Februar

### 4) Grundlovsfest - taler, prismodtager

- Steen kontakter kandidat til grundlovsfest taler
- Daniel kontakter mulig prismodtager

### 5) Filmprojektet - Vi skal have et afklarende møde med producenten for at finde ud af hvad de forventer. Og hvad vi vil bruge den til. Vi vil gerne mødes med dem d 13 April i foreningernes.

- Giber ringvej
- Skovrejsning
- Kyststrækning
- Spisesteder
- BMI klubånd
- Drikkevand

### 6) Affaldsindsamling - afvikling?

- Der var ikke så mange til indsamlingen - vi overvejer at droppe lørdags indsamling. Den endelige beslutninger tages til næste møde, men der er behov for nytænkning.

7) Økonomi (Børge)

- der er nu 101 medlemmer, 3 i restance men der er også lagt en stor indsats i sende remindere. Der er 212000 kr, i bankbeholdning.

8) Grøn Gruppe

- Vi hopper over da der ikke er medlemmer fra gruppen tilstede

9) Trafik (Daniel)

- Det går godt med online afstemning. Afstemning er ikke afsluttet, Deadline for svar er lige efter påske. Den skal dele på Beder/Malling bazarer
- Vi afventer den endelige vedtagelse af cykelstierne
- Anlægs prioritering 14 April ved forvaltningen.

10) Byudvikling (Steen) - Annoncering online - fysiske A5 flyers - skilte ved indkørslerne,

- Anlæg til lyd og lys
- Daniel laver online tilmelding,
- Oplæg til prioriteringer

11) EBC (Hans Oluf)

- intet nyt da der var afbud om Hans Oluf

12) Kalenderen

- a) tir. 2. maj kl 17:00 (?) Aarhus Rådhus, Fællesrådsseminar
- b) man. 15. maj kl 19:30 Trafikgruppe
- c) man. 5. juni kl 14:00 Grundlovsfest
- d) man. 21. august kl 19:30 Trafikgruppe
- e) man. 13. november kl 19:30 Trafikgruppe

13) Eventuelt - antropolog studerende får tilbud om "foretræde" ved næste møde for at give input til foreningerne i området. Jørgen tager kontakt til kommunerne vedrørende henvendelse om lokalplan 1020 så vi kan blive klogere på hvad det handler om. Vi vente lokalesituationen for "foreningernes hus". Emnet tages op igen en gang i efteråret.